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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2021/22:118 Avsaknaden av alkobommar i svenska hamnar

”Trafikverket idag saknar politiska instruktioner för hur arbetet ska fortsätta 
och utvecklas.” Så står det att läsa i en artikel i tidningen Proffs publicerad den 
25 oktober.

Bakgrunden är det faktum att det i dag saknas alkobommar i hamnarna. Det 
uppdrag som Trafikverket har haft tidigare är avslutat, och i dagsläget finns 
alltså inga instruktioner gällande alkobommarna i våra hamnar.

Pandemin är naturligtvis en orsak till att man vill minska risken för spridning 
av viruset, och polisen har drastiskt minskat antalet rutinmässiga 
utandningsprov. Även om smittspridningen återigen ser ut att öka, återgår vi i 
allt större utsträckning till ett normalt liv. Det innebär också att antalet 
fordonsrörelser ökar på våra vägar, och därmed ökar också risken för fler 
rattfyllerister. Tullen i södra Sverige har slagit larm om att de ser ett ökat antal 
drogpåverkade förare i tunga fordon som kommer till svenska gränsen. Det 
finns all anledning att känna en oro för att även rattfylleriet ökar.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Avser ministern och regeringen att ge Trafikverket instruktioner att fortsätta 
arbetet med alkobommar i våra hamnar?

………………………………………

Thomas Morell (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-01
Besvaras senast
2021-12-16
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


